
PROTOKÓŁ  Nr 15/17 
 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Boguszowie-Gorcach  

pod przewodnictwem Daniela Geminga  Wiceprzewodniczącego Komisji, 

odbytego dnia 11 grudnia 2017 roku. 
  

 

Lista obecności stanowi                           - załącznik nr 1 

Radna Kasprzyk  – nieobecna. 

                                                                                                                                                    
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 14:45. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Plany i propozycje zimowego wypoczynku dla dzieci i młodzieży. 

3. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie działania komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2018 r. 

 

 

Ad. 1 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. 2 

Informację na temat planów zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży przedstawiła 

E.Gajewska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej – Centrum Kultury. 

                                                                                                                      - załącznik nr 2                                                                                                                                                                        
Radny Urbaniak zapytał o liczbę pracowników w bibliotece w Gorcach. 

 E.Gajewska poinformowała, że w bibliotece w Gorcach jest jedna osoba, a w czasie ferii 

jest ona wspierana pracownikami z CKK Witold. Zajęcia wówczas odbywają się do 

południa, a wypożyczenia odbywają się w godzinach późniejszych.    
 

Radny Nowak przybył na posiedzenie Komisji 14.05. 

Stan radnych – 10 osób.     
 

Radny Urbaniak zaproponował,  aby skomasować najważniejsze woluminy w centrali,                  

a w pozostałych bibliotekach uzupełnić zasób do potrzeb szkół.   
Dyrektor MBP-CK poinformowała, że księgozbiory są dostosowane do potrzeb 

mieszkańców w każdej dzielnicy. Biblioteki są rozbudowane i zbiór jest skatalogowany 

elektronicznie. W Gorcach są także dodatkowe zajęcia prowadzone przez pracownika 

biblioteki – zajęcia muzyczne i plastyczne. 

Radny Urbaniak zaproponował także rozszerzyć działalność bibliotek o stowarzyszenia. 

E.Gajewska zaznaczyła, że biblioteka może udostępniać pomieszczenia w ramach swoich 

możliwości. Muszą być tylko chętni. 

Zdaniem radnego Urbaniaka, aby aktywować mieszkańców i zachęcać ich do działania, 

dobrym rozwiązaniem jest stworzenie budżetu partycypacyjnego.  



Sekretarz Miasta I.Dzilińska stwierdziła, że w mieście dużo się dzieje, zarówno w OSIR, 

MBP-CK, jak i w CKK Witold. 

 

Informacje na temat zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży przedstawiła E.Bieniek-

Budz – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

                                                                                                                      - załącznik nr 3 
oraz K.Bernaś – kierownik CKK Witold. 

                                                                                                                      - załącznik nr 4 
                                                                                                                                                       

Ad. 3 
A) Projekt uchwały w sprawie ustalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz Gminnego programu przeciwdziałania narkomanii, dla 

Miasta Boguszowa-Gorc na 2018 rok przedstawiła J.Adamczak – Zastępca Dyrektora 

Centrum Obsługo Jednostek. 

 

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Stanowisko Komisji: Komisja w głosowaniu jawnym, głosami 10 za pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 4 

W sprawach bieżących radny Kita zgłosił wygiętą barierkę na zakręcie przy ul.Głównej. 

Radna Kułakowska zgłosiła brak oświetlenia  na ul.Kasprowicza i Szkolnej. 

Radny Urbaniak ponownie zgłosił zapadnięte płytki chodnikowe na skrzyżowaniu 

ul.Traugutta i Grunwaldzkiej. Ponadto poinformował o zniszczonych schodach przy 

bankomacie w Gorcach. 

 

Ad. 5 

Komisja sporządziła następujący plan pracy na I półrocze 2018 r.: 

 
 

l.p 

Termin 

posiedzenia 

 

Tematyka posiedzenia 

 

1. 22.01.2018 r. 

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Omówienie wykorzystania 500+ przez mieszkańców Gminy. 

2.  Współpraca Urzędu Pracy z Gminą. Struktura bezrobocia w  Gminie. 

3. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

2. 19.02.2018 r. 

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Omówienie kalendarza imprez sportowo – rekreacyjnych na rok 2018 – 

udział mieszkańców w imprezach sportowo – rekreacyjnych, kulturalnych   

i turystycznych w 2017 r. 

2. Promocja miasta i współpraca z miastami partnerskimi. 

3. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
3. 19.03.2018 r. 

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2017 rok. 

a) informacja dotycząca wydanych pozwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych 

        b)   wpływy z opłat za koncesje za 2017 r. 

        c).  szczegółowe rozliczenie wydatków 

2. Sprawozdanie z działalności statutowej Miejskiej Biblioteki   Publicznej -  

Centrum Kultury za 2017 r.- szczegółowa działalność poszczególnych filii. 

3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2017 r 



4. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
4. 23.04.2018 r.  

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Sprawozdanie z finansowej i rzeczowej działalności OSP za 2017 r. 

2. Sprawozdanie z działalności organizacji pozarządowych, klubów 

sportowych - osiągnięcia , dotowanych z budżetu Gminy za 2017 r. 

(zaprosić reprezentantów). 

3. Omówienie wykorzystanie stypendiów socjalnych w Gminie, z udziałem 

pedagogów szkolnych. 

4. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
5. 21.05.2018 r. 

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Zaspokajanie potrzeb mieszkaniowych w Gminie za 2017 r. 

2. Sprawozdanie z pracy świetlic środowiskowych za 2017 r. (zapraszamy 

osoby pracujące w świetlicach) 

3. Planowany wypoczynek wakacyjny dzieci i młodzieży w bieżącym roku. 

4. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
6. 18.06.2018 r. 

godz. 14.00 

(poniedziałek) 

1. Omówienie organizacji pracy placówek oświatowych na rok szkolny 

2018/2019. Omówienie wprowadzonej reformy (zaprosić dyrektorów). 

2. Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście i współpraca Straży Miejskiej                    

z Policją. 

3. Opiniowanie projektów uchwał  w zakresie działania komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
5. Sprawozdanie za I półrocze i przyjęcie planu pracy na II półrocze 2018 r. 

 

Stanowisko Komisji: Komisja w głosowaniu jawnym, głosami 10 przyjęła plan pracy na I 

półrocze 2018 r. 
 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                   Wiceprzewodniczący Komisji: 

 

Agnieszka Oldecka-Świetlik                                                     Daniel Geming 
 


